



## The Anglican Church of Canada MISSION STATEMENT

As a partner in the world wide Anglican Communion and in the universal Church, we proclaim and celebrate the gospel of Jesus Christ in worship and action.

We value our heritage of biblical faith, reason, liturgy, tradition, bishops and synods, and the rich variety of our life in community.

We acknowledge that God is calling us to greater diversity of membership, wider participation in ministry and leadership, better stewardship in God's creation and a strong resolve in challenging attitudes and structures that cause injustice.

Guided by the Holy Spirit, we commit ourselves to respond to this call in love and service and so more fully live the life of Christ.



## L'Église anglicane du Canada ÉNONCÉ DE MISSION

En tant que partenaires à part entière de la communion anglicane internationale et de l'Église universelle, nous proclamons et célébrons l'Évangile de Jésus-Christ par notre liturgie et nos gestes.

Nous accordons une place de choix à notre héritage composé de notre foi biblique, de raison, de liturgie, de tradition, de notre épiscopat et de nos synodes, et de la grande richesse de notre vie en communauté.

Nous reconnaissons que Dieu nous appelle à une plus grande diversification dans notre communauté chrétienne, à une participation plus étendue dans le ministère et dans les prises de décision, à un engagement plus profond dans la création que Dieu nous a confiée, et à une remise en question des attitudes et des structures qui causent des injustices.

Guidés par l'Esprit Saint, nous nous engageons à répondre à ces appels avec amour et esprit de service, vivant ainsi plus profondément la vie du Christ.

*Excerpt from the Handbook of the General Synod of The Anglican Church of Canada  
18<sup>th</sup> Edition, published 2016, page i.*

